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Datum: 10 Oktober 2024
Tid: 17:13
Plats:HB2

Närvarande:

Saga Westerkull Mötesordförande
Hanna Petersén Mötesordförande
David Törnkvist Mötessekreterare
Rasmus Cervin Justeringsman tillika rösträknare
Edvin Axelsson Justeringsman tillika rösträknare

Ytterligare 77 närvarande, totalt 82 sektionsmedlemmar

Bilagor:

1. Reviderad dagordning

2. Kallelse

3. Presentationsmaterial - Beslutsuppföljning

4. Presentationsmaterial - KAP Sektionsmöte

5. Verksamhetsrapport - ARME

6. Verksamhetsrapport - BEFF

7. Verksamhetsrapport - E-SPORT

8. Verksamhetsrapport - EØK

9. Verksamhetsrapport - E6

10. Verksamhetsrapport - EKAK

11. Verksamhetsrapport - Elektra

12. Verksamhetsrapport - Fanbäreriet

13. Verksamhetsrapport - Kajsabarens styrelse

14. Verksamhetsrapport - Lottobevakningsgruppen

15. Verksamhetsrapport - Studienämnden

16. Verksamhetsrapport - TGE

17. Verksamhetsrapport - Trädg̊ardsmästeriet

18. Verksamhetsrapport - TeknologTryck

19. Verksamhetsrapport - Webmästeriet

20. E6 Reseberättelse

21. Proposition 1 - Tillägg i stadga (Firmatecknare)

22. Motion 1 - Vinstdelning i Kajsabaren

23. Svar - Vinstdelning i Kajsabaren

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Saga Westerkull

Justerare

Rasmus Cervin

Justerare

Edvin Axelsson
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Förslag till dagordning:

§1 Mötets öppnande

Hanna Petersén öppnar mötet 17:16.

§2 Preliminärer

a) Mötets behöriga utlysande och mötets beslutsmässighet

Hanna Petersén fr̊agar ifall det är mötets åsikt att mötets utlysande utförts enligt stadgar.

Beslut:

Att förklara mötet behörigt utlyst.

b) Föreg̊aende mötesprotokoll

David Törnkvist läser upp föreg̊aende mötesprotokoll.

Beslut:

Att lägga föreg̊aende mötesprotokoll till handlingarna.

c) Fastställande av dagordning

Hanna Petersén presenterar och föresl̊ar dagordningen (Bilaga 1), en reviderad version av
dagordningen i kallelsen (Bilaga 2).

d) Adjungeringar

Beslut:

Att adjungera in Jimmy Ehnberg med närvaro- och yttranderätt.

e) Uppföljning av beslut

Hanna Petersén presenterar uppföljning av beslut sedan förra sektionsmötet (Bilaga 3).

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Saga Westerkull

Justerare

Rasmus Cervin

Justerare

Edvin Axelsson
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§3 Val av

a) Mötesordförande

Hanna Petersén nominerar Saga Westerkull som mötesordförande.

Beslut:

Att enhälligt välja Saga Westerkull till mötesordförande.

b) Mötessekreterare

Christoffer Johansson nominerar David Törnkvist till mötessekreterare.

Beslut:

Att enhälligt välja David Törnkvist till mötessekreterare.

c) Justeringsmän tillika rösträknare

Edvin Axelsson nominerar Rasmus Cervin till justeringsman.

Rasmus Cervin nominerar Edvin Axelsson till justeringsman.

Beslut:

Att enhälligt välja Rasmus Cervin och Edvin Axelsson till justeringsmän tillika rösträknare.

§4 Meddelanden

a) Programledning

i) Elektroteknik Jimmy Ehnberg

Jimmy Ehnberg tackar för mottagningen med tanke p̊a omständigheterna och hoppas
att alla känner sig välkomna. Det är det programledningen vill och det är det som är
viktigt.

Jimmy berättar om flytten som kommer till Chalmers, ca 2000 studenter fr̊an Lindhol-
men till Johanneberg, Högskoleingenjörutbildningarna ska flyttas. Det kommer beröra
oss eftersom det inte kommer s̊a många nya lokaler. Vidare förklarar han att de ser
att det flyttas in fler än vad det finns studieplatser och därav kommer schemat att

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Saga Westerkull

Justerare

Rasmus Cervin

Justerare

Edvin Axelsson
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ändras, men inget indikerar p̊a att det kommer att bli bättre. Ryktet om att Embedded
electronic system design ska läggas ner stämmer inte, men den kanske ska göras om.

Jimmy säger att det planeras att f̊a mer flexibla masterprogram, det handlar inte om
n̊agra sparkrav eller att kurser ska läggas ner, däremot kanske de kommer att göras om,
men civilingenjörstiteln kommer att vara densamma. Tanken är att öka flexibiliteten
för de studerande.

ii) Medicinteknik Xuezhi Zeng

Xuezhi Zeng kunde ej närvara

b) K̊arfullmäktige, FuM FuM-ledamot

Isak Dunge och William Haag presenterar FUM och KAP i vanlig ordning. 4

De fortsätter berätta om FUM0 och förklarar att det var ett uppstartsmöte med massa
inval.

Fum1 var l̊angt säger William Haag. Det var m̊anga rapporter och fastställde k̊arledningens
verksamhetsplan.

c) K̊arledningen Siri Moberg

Siri Moberg sitter som VSO, ansvarar för Gasquen, serveringstillst̊and och snackar med
föreningar och kommer vara v̊ar k̊arledningskontakt.

Siri förklarar vad k̊arledningen är och vad de jobbar gör för n̊agot och att alla g̊ar att n̊a
p̊a Chalmersstudentk̊ars hemsida.

Siri fortsätter med att tipsa om k̊arensnyhetsbrev och k̊arappen. Det är digitaliseringsan-
svarig som jobbar med att utveckla appen. Man kan nu betala med QR kod via appen.
K̊aren firar 120-̊arsjubilum i år, Läsvecka 2 LP 2.

Siri säger att K̊aren 2040 har börjat och de h̊aller p̊a att kickstarta de 6 olika projekten.

d) K̊arens utskott

i) KU Hanna Petersén

Hanna Petersén har varit p̊a 3 KU sedan det senaste sektionsmötet, pratat om mot-
tagningen med fokus p̊a ØK och alkohol. K̊aren har informerat om sin jubileumsvecka
11-17de november. Det har ocks̊a varit mycket snack om olika avtal, verksamhetsplaner,
ledarskap och förankringsarbete.

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Saga Westerkull

Justerare

Rasmus Cervin

Justerare

Edvin Axelsson
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ii) NU Christoffer Johansson

Christoffer Johansson har inte varit p̊a n̊agot NU, men berättar att det diskuterades
hur aspningen ska g̊a till och hur man ska PRa.

iii) UU Elin Johansson

Elin Johansson har varit p̊a ett UU d̊a snackade de mest om MTS-kurserna och deras
olika roll p̊a de olika sektionerna.

iv) SU Tilda Björendahl

Tilda Björendahl har varit p̊a ett SU. De var intro för alla nya SAMOs.

SU3 incidenthantering och jobbiga samtal

v) ArmU Edvin Axelsson

Edvin Axelsson har inte varit p̊a n̊agra möten.

e) Institutionsr̊ad

i) Elektroteknik Victor Rasmusson

Det har varit ett möte sen senast, där diskuterades om de anställda, signalbehandling
och forskning inom det.

ii) Mikroteknologi och nanovetenskap William Haag

Som suppleant har han inte g̊att p̊a n̊agot möte.

f) Styrets arbete Hanna Petersén

i) Uppföljning av verksamhetsplan

Styret har: Byggt klart förvaring i Anketorg. Fixat ny förvaring till Städskrubben.
Informerat under mottagningen vad styret kan göra för teknologen. Haft info om
aspningen för föreningar kopplat till bland annat aspningspolicyn. Fixat glasförvaring i
KS förr̊ad. Bokat in en lunchföreläsning om mental hälsa/positivt tänkande.

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Saga Westerkull

Justerare

Rasmus Cervin

Justerare

Edvin Axelsson
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ii) Representation

Styret har varit i Norge och representerat och har även haft gäster fr̊an Norge, Finland,
KTH och Uppsala här under Kallefestivalen.

iii) Övrigt

Förberett inför aspningen, med asppub, aspkickoff och även v̊ara egna arrangemang

g) Uppläsande av verksamhetsrapporter

Verksamhetsrapporter läses upp. (Bilaga 5 till 19).

h) Övriga meddelanden

i) Reseberättelse E6

Måns Johansson läser E6 reseberättelse.20

§5 Fastställande val av

a) Elektra

i) Chefredaktör - Ludvig Eriksson

Den nominerade presenterar sig själva för mötet.

Jilly Minoza undrar om han har tänkt införa piskan.

Ludvig Eriksson svarar att han är mer för psykologisk terror.

Calle Pettersson fr̊agar hur man kan n̊a Ludvig p̊a mejl.

Ludvig Eriksson svarar luder@chalmers.se.

Felix Arvidsson fr̊agar hur det känns att ha kravlat sig upp fr̊an tidigare post.

Ludvig Eriksson svarar att han älskar smaken av makten den korta tid han har f̊att
smaka p̊a det.

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Saga Westerkull

Justerare

Rasmus Cervin

Justerare

Edvin Axelsson
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Beslut:

Att enhälligt välja Ludvig Eriksson till Chefredaktör i Elektra för resterande verksam-

hets̊ar 2024.

§6 Val av

a) Valberedning

Nominerade:

Styrelserepresentant David Törnkvist
Representant årskurs 1 Malin Edofsson
Representant årskurs 2 Hugo Sahlin
Representant årskurs 3 Elin Johansson (Medtek)
Representant årskurs 4 Svante Lysmark
Representant årskurs 5 Selma Waginder

De nominerade presenterar sig själva

Victor Rasmusson fr̊agar om David kommer hinna med styret och valberedningen.

David Törnkvist svarar att han kommer hinna.

Christoffer Johansson fr̊agar varför alla vill sitta i valberedningen.

Hugo Sahlin svarar att han vill lägga till erfarenheter.

Elin Johansson svarar att hon vill hjälpa till att välja in nya aktiva.

Svante Lysmark svarar samma.

Selma Waginder svarar att hon har insikt i hur sektion och aspning funkar.

Calle Petersson fr̊agar Svante vad hans bästa och sämsta val är.

Svante Lysmark svarar att han har gjort m̊anga bra och d̊aliga val.

William Haag fr̊agar om de aspar n̊agot.

David Törnkvist svarar nej.

Malin Edofsson svarar allt.

Hugo Sahlin svarar nej.

Elin Johansson svarar Dateit.

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Saga Westerkull

Justerare

Rasmus Cervin

Justerare

Edvin Axelsson
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Svante Lysmark svarar nej.

Selma Waginder svarar nej.

Elin Sten hammar fr̊agar om David tänkt va frisk.

David svarar att han tänkt vara det.

Beslut:

Att dra streck i fr̊agor.

Beslut:

Att utan inbördes ordning enhälligt välja in David Törnkvist som styrelserepresentant,

Malin Edofsson som representant för E1, Hugo Sahlin som representant för E2, Elin
Johansson som representant för E3, Svante Lysmark som representant för E4 och Selma
Waginder som representant för E5 till valberedningen 2024

§7 Propositioner

i) Proposition 1 - Tillägg i stadga (Firmatecknare)

Hanna Petersén presenterar propositionen. 21

Beslut:

Att enhälligt godkänna Proposition 1 - Tillägg i stadga (Frimatecknare)

§8 Motioner

i) Motion 1 - Slopa vinstdelning i Kajsabaren

Oscar Lindblom presenterar motionen 22

Hanna Petersén presenterar styrets svar 23

Adrian Wireklint fr̊agar hur det funkar i dagsläget.

Oscar Lindblom förklarar att föreningar f̊ar 30% av vinsten till sig.

Amanda Larking undrar vad det extra arbetet är.

Oscar Lindblom svarar att han m̊aste räkna p̊a det själv.

Christian Ristevski undrar vad det blir för extra arbete d̊a det änd̊a blir samma mängd

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Saga Westerkull

Justerare

Rasmus Cervin

Justerare

Edvin Axelsson
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10 Oktober 2024

verifikat.

Oscar Lindblom svarar att han m̊aste räkna ut vinstdelningen.

Malin Edofsson fr̊agar varför de som h̊aller i det inte gör det.

Oscar Lindblom svarar att de inte har erfarenheten .

Daniel Serrander undrar om n̊agon har märkt av vinstdelningen till sin förening.

Hanna Petersén svarar att hon inte vet exakt hur det är nu, men när hon satt i Elektra
s̊a var det en höjdpunkt.

Alva Hellberg undrar om vi har diskuterat avlasta kassören i KS.

Tilda Björendahl förklarar att det skulle bli en högre belastning p̊a KS kassör d̊a det är
annorlunda, s̊a det kommer generera mer förvirring till de oerfarna.

Ludvig Eriksson fr̊agar om det har hänt i närtid att n̊agon förening har behövt göra
detta.

Hanna Petersén svarar 2022.

Oscar Lindblom säger att det är s̊a kul att h̊alla pub s̊a varför ska man se det som ett
straff.

Christoffer Johansson svarar att man ska ha möjligheten att rädda sin förening ifall
man har g̊att jätteback.

Oscar Lindblom fr̊agar varför det inte räcker att h̊alla pub och inte bara för att betala.

Christian Ristevski förklarar att det framför allt är depp utanför sektionen.

Diskussion:

Adrian Wireklint tycker att depp är ganska värdelöst.

Svante Lysmark tycker att det känns fel att göra det till ett straff att arrangera pub.

Elin Johansson h̊aller med och att det faller p̊a KS, d̊a KS g̊ar back ännu mer.

Nils Kuhna tycker att det är bra med vinstdelning och ser det som god motivation till
att arrangera pub.

Tilda Björendahl förklarar att styewr inte säger att det är ett straff, det är en chans
att kunna dra in pengar och göra n̊agot för sektionen.

Alva Hellberg säger att det är kul att h̊alla pub och att det är viktigt att informera
nymble att det inte brukar vara s̊a att föreningar f̊ar det som straff för att de har depp.
Men kanske se över att minska arbetsbelastningen för KS kassör. Avsl̊a motion.

Elin Berg tycker att vinstdelning är en bra motivation till att göra pubarna ännu bättre
och försöka lite extra.

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Saga Westerkull

Justerare

Rasmus Cervin

Justerare

Edvin Axelsson
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Felix Arvidsson hoppas verkligen inte folk ser det som ett straff att h̊alla pub. Man f̊ar
höra att folk uppskattar att det h̊alls pubar. Han tycker det är kul att det finns kvar
för att f̊a andra föreningar som inte brukar göra det.

Christian Ristevski säger det är en missuppfattning att motionen inte handlar om
arbetsbelastningen och att det är vad den borde spegla. KS har budget för vinstdelning
och det fanns inte n̊agon s̊adan innan. KS g̊ar back för varje hamburgare och plus p̊a
alkoholen. Det är inte straff, det är bara att man behöver lägga ner jobb och tid för
n̊agot som nyttjar sektionen.

Votering begärt
13 för Motion
55 för att avsl̊a

Beslut:

Att avsl̊a Motion 1 - Slopa vinstdelning i Kajsabaren

§9 Övriga fr̊agor

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Saga Westerkull

Justerare

Rasmus Cervin

Justerare

Edvin Axelsson
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§10 Lottoraden LBG

Simon Lundquist har vunnit en kartong med tygkassar.

Jilly Minoza har vunnit en dataskärm.

Beslut:

Att godkänna att sektionsordföranden ska fortsätta spela p̊a Lotto.

§11 Mötets avslutande

Saga Westerkull förklarar mötet avslutat 19:33

§12 Kallefilm EKAK

EKAK visar Alpine Climbers

Justeras

Rasmus Cervin
Göteborg
den

Justeras

Edvin Axelsson
Göteborg
den

Vid protokollet

David Törnkvist
Göteborg
den

Mötesordförande

Saga Westerkull
Göteborg
den

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Saga Westerkull

Justerare

Rasmus Cervin

Justerare

Edvin Axelsson
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Kallelse till sektionsmöte 3, 2024

Datum: 2024-10-10
Kl: 17:13
Plats: HB2

Förslag till dagordning:

§1 Mötets öppnande

§2 Preliminärer

a) Mötets behöriga utlysande och mötets beslutsmässighet

b) Föreg̊aende mötesprotokoll

c) Fastställande av dagordning

d) Adjungeringar

e) Uppföljning av beslut

§3 Val av

a) Mötesordförande

b) Mötessekreterare

c) Justeringsmän tillika rösträknare
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§4 Meddelanden

a) Programledning

i. Elektroteknik Jimmy Ehnberg

ii. Medicinteknik Xuezhi Zeng

b) K̊arfullmäktige, FuM FuM-ledamot

c) K̊arledningen Siri Moberg

d) K̊arens utskott

i. KU Hanna Petersén

ii. NU Christoffer Johansson

iii. UU Elin Johansson

iv. SU Tilda Björendahl

v. ArmU Edvin Axelsson

e) Institutionsr̊ad

i. Elektroteknik Victor Rasmusson

ii. Mikroteknologi och nanovetenskap William Haag

f) Styrets arbete Hanna Petersén

i. Uppföljning av verksamhetsplan

ii. Representation

iii. Övrigt

g) Uppläsande av verksamhetsrapporter

h) Övriga meddelanden

i. Reseberättelse E6

§5 Fastställande val av

a) Elektra

i. Chefredaktör - Ludvig Eriksson
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§6 Val av

a) Valberedning

i. Styrelserepresentant - David Törnkvist

ii. Representant årskurs 1 - Malin Edofsson

iii. Representant årskurs 2 - Hugo Sahlin

iv. Representant årskurs 3 - Elin Johansson (Medtek)

v. Representant årskurs 4 - Svante Lysmark

vi. Representant årskurs 5 - Selma Waginder

§7 Propositioner

i. Proposition 1 - Tillägg i stadga (Firmatecknare)

§8 Motioner

i. Motion 1 - Slopa vinstdelning i Kajsabaren

§9 Övriga fr̊agor

§10 Lottoraden LBG

§11 Mötets avslutande

§12 Kallefilm EKAK

Hanna Petersén
Sektionsordförande
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Kallelse till sektionsmöte 3, 2024

Datum: 2024-10-10
Kl: 17:13
Plats: HB2

Förslag till dagordning:

§1 Mötets öppnande

§2 Preliminärer

a) Mötets behöriga utlysande och mötets beslutsmässighet

b) Föreg̊aende mötesprotokoll

c) Fastställande av dagordning

d) Adjungeringar

e) Uppföljning av beslut

§3 Val av

a) Mötesordförande

b) Mötessekreterare

c) Justeringsmän tillika rösträknare
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2024-10-10

§4 Meddelanden

a) Programledning

i. Elektroteknik Jimmy Ehnberg

ii. Medicinteknik Xuezhi Zeng

b) K̊arfullmäktige, FuM FuM-ledamot

c) K̊arledningen Siri Moberg

d) K̊arens utskott

i. KU Hanna Petersén

ii. NU Christoffer Johansson

iii. UU Elin Johansson

iv. SU Tilda Björendahl

v. ArmU Edvin Axelsson

e) Institutionsr̊ad

i. Elektroteknik Victor Rasmusson

ii. Mikroteknologi och nanovetenskap William Haag

f) Styrets arbete Hanna Petersén

i. Uppföljning av verksamhetsplan

ii. Representation

iii. Övrigt

g) Uppläsande av verksamhetsrapporter

h) Övriga meddelanden

i. Reseberättelse E6

§5 Val av

a) Valberedning
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§6 Propositioner

§7 Motioner

§8 Övriga fr̊agor

§9 Lottoraden LBG

§10 Mötets avslutande

§11 Kallefilm EKAK

Hanna Petersén
Sektionsordförande



År Möte Beslut Kommentar Ansvarig Tidsfrist Status
ALLA ALLA Att ordförande ska spela på Lotto. Sekt-ordf - Pågående Ej påbörjat

2016 2 Att förbjuda användningen av engångsartiklar i Kajsabaren vid arrangemang om inte godkännande har fåtts av E-styret. E-styret - Pågående Påbörjat
2016 2 Att likvärdig engelsk översättning av information angående sektionsarrangemang och händelser ska finnas. Samt att E-styret ansvarar för att representativa medlemmar från sektionen informerar de nya masterstudenterna om sektionen och dess arbete.E-styret - Pågående Klart
2019 4 Arbeta för integrering av medicinteknik E-styret Pågående
2021 3 Investering för 100-års jubileumet 2032 E-styret 2032 Pågående
2023 2 Tillsätta en arbetsgrupp för att arrangera balen under kallefestivalen på sektionsmöte 1 E-styret Sektionsmöte 1 Pågående
2023 3 Tillsätta en arbetsgrupp för att arrangera en kandidatmiddag på sektionsmöte 4 E-styret Sektionsmöte 4 Pågående
2023 4 Att ändra ekonomisk policy, 3.4 Arbetsmat E-styret Pågående



Kalle Anka Partiet
Det är coolt med möten



Vilka är vi?

● Ära
● Stolthet
● Möten
● Öl (efter mötet)

(Kanske under mötet (kanske gärna under raster))
● Makt
● CHS mail
● Roligare motioner än på Elektro

SUPPLEANT



Vad är FuM?

Insert 
ovetande 
Elektro-
teknolog



FuM är lite som ett sektionsmöte, fast större!

● 35 ledamöter från olika sektioner
○ Sektionsordförande är också inbjudna

■ Vill man gå ändå får man gärna komma och lyssna
● Bestämmer över vad studentkåren gör
● Val i LP4



FUM0
(Det här är en nolla, 
typsnittet e 
konstigt)



Vad händer på mötet?

● Massa inval
○ Talmän

■ Albert Vesterlund (F) och  Alexandra Olofsson (Sjö)
○ Sekreterare

■
○ ValleB



FUM1



Vad händer på mötet?

● ValleB är fortfarande inte fullsatta :(
● Fastställande av verksamhetsplan
● Fastställande av sektionsavgift

○ 13 kr föll, rösta KAP och kandidera för bättre resultat
○ 10 % av rösterna, ökning med 50 %  behåller vi den takten ser vi en ändrad sektionsavgift

■ Minsta antalet närvarande och majoritet 10/18 om 4 möten (2 år)
■ Majoritet i FuM 6 möten (3 år)
■ Enhetligt i FuM 8 möten (4 år)
■ Majoritet i folkomröstning 20 möten (10 år)
■ Enhetligt i folkomröstning 22 möten (11 år), notera fler röster än chalmerister = folk 

utanför Chalmers lägger röster på förslaget
■ Enhetligt i svensk folkomröstning 39 möten (19 år) 



15 min
Tid för en “kort presentation”



Vill du hjälpa till?

Sök Valnämnden!

Organisera nästa års FuMval!

Val nu på onsdag, vid vakanta platser finns möjlighet att hoppa in senare!

Kontakta oss i KAP för mer information



Mötescitat

Vän
lig

en
 av

gå Jag är kårens VD för evigtAs we say in Swedish, 
“hetsa”

- Jag tror jag sa det förut

- Jag lyssnade inte då

Sakupplysning, Joel shut up

“Sänka the 
sektionsavgift to 
tretton crowns”

Det är fåglar bara, 

det är ingen fara
Lär er räkna med 
Fullmäktige

A computer, a 
screen, and a 
tangentbord

Bääää
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ARME Verksamhetsrapport – LP1 

Sedan förra sektionsmötet har ARME arrangerat två lunchföreläsningar under mottagningen 

med Ericsson respektive Linjemontage. Därefter har vi haft ytterligare TRE 

lunchföreläsningar med SAAB, Hitachi och Vattenfall. ARME blickar nu framåt mot en 

intensiv höst med MÅNGA fler arr planerade. 

 

Guldgula hälsningar, ARME💛💸 

 





E-Sports Verksamhetsrapport 10/10

Sedan förra sektionsmötet har E-Sport gjort ofantligt mycket grejer!

Under mottagningen har vi blivit certfierade grillmeisterzz! Haft

teambuilding ute i Mullsjö hos Fills stuga.

Vi höll vår E-sport grill under MV.2 med en rolig fyrkamp som nymble

uppskattade mycket! Vi samarrade nOrMbRyTaNdE sittning med TGE

som blev en väldig lyckad kväll med gasse efter sittningen!

Under LP2 kommer vi ha den efterlängtade E-Sport puben,

där det kommer serveras fräscha och stora burgers.

För tillfället planeras skidresan i allra högsta grad så det

bara ryker, yall ready for this?

Utöver alla ovanstående roligheter, har vi dragit igång våra

najsiga kårhallspass samt efterlängtade löppass!

- sport

Blixtgula hälsningar, E-Sport⚡



Verksamhetsrapport LP1:

Sedan förra sektionsmötet har vi arrangerat en otroligt lyckad mottagning där

E-Nollan blivit till Nymble och vi hjälpt dem hitta sin plats på

Elektroteknologsektionen. Med hjälp av stort engagemang från både Phaddrar

och våra kära Elektroföreningar blev detta den utan tvekan bästa mottagningen

sedan 2023.

Ett stort tack till alla som har varit inblandade!

🌻Solrosgula Kramar, EØK🌻



Verksamhetsrapport E6
2024-10-10

Sedan förra sektionsmötet har vi i E6 varit phaddrar samt arrangerat Barnkalaset och Nollmiddagen.
Vi har även arrangerat EDIT-gasque med karaoketema tillsammans med sexIT och D6. Utöver detta
har vi varit i Linköping på UK.

Vi vill tacka alla som har kommit på sittningar, bidragit med god stämning och skapat otroliga
minnen. Men framför allt vill vi tacka alla som har hjälpt till före, under och efter våra arrangemang.
Utan er hade det inte varit möjligt!

Backgula hälsningar



Verksamhetsrapport 

 

 

 
Sedan förra sektionsmötet så har EKAK: 

● Hållt Quacksquen 
● Hållt Chalmers Open i Häfv 
● Varit i Linköping på UK 
● Målat Quarl i Olgas trappor 
● Kallemarschat med Nollan 
● Hållt EKAK – M.A.K. grillen 
● Hållt NollpoQuarlen 
● Arrangerat Kallefestivalen som innebar KalleBastu, KalleHäfv, KalleBal och KalleSillis 

 
 
 
               Ännu ett… 
 
 

 

     -arr. 



Verksamhetsrapport LP4

Sedan förra sektionsmötet har Elektra Fotat under mottagningen och kallefestivalen. Nästan allt
därifrån finns uppe på hemsidan. Kolla där! Vi har även hållit Ohm och gjort ett Nollannummer med
tillhörande releasepub. Måndag den 21a håller vi ännu en releasepub, nu för Elektra nr 3 som vi har
jobbat hårt med. Kom till puben, ät göttigt och läs vår fantastiska tidning!!

Lights out, Elektra





Kajsabarens Styrelse 
Sedan senaste sektionsmötet har KS arrangerat två utepubar, dvs. storpuben och 
nollpubrundan, båda i strålande solsken. Nu med mottagningen bakom oss har vi 
även haft tid att hålla två onsdagspubar, varav en var en uppskattad Oklahoma 
Smashburger pub. Utöver pubjobbet har KS även haft tid att arrangera ohm och har 
därmed fått hänga tillsammans med massa pateter. Nästa steg är att fortsätta med 
aspningsplaneringen samt påbörja planeringen av vår fjärde och sista pubrunda den 
kommande LP:n.  

 

  





Verksamhetsrapport LP1 2024 - Studienämnden Elektro

Hallå i stugan!

Sedan senaste sektionsmötet har SNE varit med och arrat på mottagningen, i form av ett
LATEX/Python-intro, en picknick med TGE och en kasinokväll med ARME!

Vi har även kickat igång med att gå på kursnämnder, jagat kursrepresentanter till ettans
kurser, och haft ett möte med programledningen.

Vi har dessutom planerat och arrat LPns pluggfika - med 13 kg bacon! - och vi hoppas att ni
som kom hade det lika trevligt som vi hade.

Vi har dessutom planerat inför vår Ohmsits som är nu på lördag!

Simma lugnt!
SNE



Verksamhetsrapport TGE, LP1

Sedan förra sektionsmöte har TGE deltagit i mottagningen där vi fick nollan att kasta ägg
till varandra under Chalmersrundvandringen, hjälpa en blind kompis att hitta koner under
Amaxing Race, gå på en pastasallads-picknick som vi samarrade med SNE och bryta mot
normerna på en hejdundrande sittning som arrangerades tillsammans med E-sport. Vi
lagade även en bussin’ falukorvsgratäng. Efter mottagningen har vi klurat på vad vi ska
lägga vår resterande teambuildingbudgett på och planerat våra två asparr som komma
skall.

Regnbågsgula hälsningar,
TGE





TT har sedan senaste sektionsmötet tryckt, kopierat, falsat, häftat, bigat,
reprograferat, plottrat, limbundit, scannat, fakturerat, kadonkat, servat, skurit, svurit,
skrivit ut svart, skrivit ut färg, mötts och kalasat.

Denna läsperiod har TT verkligen kommit tillbaka från vardagen efter
sommarledigheten. Även om maskinerna hållits igång en del under sommaren, med
bland annat tryck av nollmoduler, så har de återigen skruvats upp i högvarv och
jobben rullar på som vanligt. Härligt.

Glöm inte att TeknologTryck finns till först för studenter, och främst för er på Elektro.
Är ni intresserade av att trycka något, eller bara har frågor – Så kom förbi!





Elektroteknologsektionen

Sidan 1 av 1
Proposition
E-styret
23 september 2024

Proposition 1 - Tillägg i stadga

Bakgrund

Sektionsordförande och Ekonomiansvarig i styret tecknar gemensamt Et-sektionens firma. Det
är dock inte helt lätt att varje år övertyga banken om detta eftersom att det är sv̊art för de att
först̊a hur sektionen är organiserad. Dessutom st̊ar detta i dagsläget enbart i reglementet, och
d̊a n̊agot otydligt p̊a tv̊a olika ställen. För att förenkla bytet av firmatecknare hos banken hade
det varit ett bra första steg att lägga till vilka som tecknar firman även i stadgan, och d̊a mycket
tydligt.

Yrkande

Med ovanst̊aende som bakgrund yrkar E-Styret:

Att lägga till en punkt 6:3:1 i stadgan:

Sektionsordförande gemensamt med Ekonomiansvarig tecknar Et-sektionens firma.

Ankeborg
den 23 september 2024

E-Styret genom

Hanna Petersén
Sektionsordförande

Christian Ristevski
Ekonomiansvarig

1



Motion - överskrift
Bakgrund
Anledning och motivering osv.

I dagens föreningsarbete i kajsabaren så finns det överflödigt arbete som inte behöver finnas.
Det jag syftar på är självklart vinstdelningen. Vad är egentligen meningen med denna
vinstdelning? Om du frågar mig, så är det bara för att ge kajsa mer arbete! Pengarna stannar
oavsett vinstdelning på samma konto i sektionen (och det gör så att kajsa ser ut att gå med mer
förlust).

Vinstdelningen påverkar även andra kassörer på elektro. De måste bokföra i sina system att de
har en inkomst när man enkelt kan hoppa över detta steg och bara ge kajsabarens styrelse alla
pengar.

Det är helt enkelt en tradition som vi inte behöver längre. Det kan ha funnits mening med detta
förr, men idag finns ingen mening med det.

Yrkande
Med ovanstående som bakgrund yrkar motionären

Att Kajsabaren inte längre ska vinstdela med andra föreningar på elektro.

Undertecknat

Oscar Lindblom



Elektroteknologsektionen

Sidan 1 av 1
Yttrande
E-styret
23 september 2024

E-styrets yttrande till motionen - Vinstdelning i Kajsabaren

Bakgrund

Styret anser att det finns ett bra syfte med det vi kallar för vinstdelning i Kajsabaren, men som
egentligen är en intäktsdelning. Vinstdelningen ger föreningarna som h̊aller pub ett erkännande
för det arbete som de lägger ned. Det skapar ocks̊a möjlighet för föreningar att jämna ut sin
budget om de av n̊agon anledning har extra utgifter kopplade till v̊ardslöshet, till exempel mycket
hög depp p̊a grund av d̊aligt städ i en lokal. Föreningen kan d̊a h̊alla en extra pub och f̊a in
pengar som kompenserar för utgifterna.

Som de flesta vet s̊a är dock all ekonomi p̊a sektionen centraliserad. Detta innebär att alla pengar
som sektionens föreningar tjänar in i slutändan hamnar p̊a samma konto. Däremot anser styret
att det finns ett tydligt symboliskt syfte med att föreningarna f̊ar belöning för det jobb de gör
och att föreningarna kan gottgöra för tidigare slarv. Detta innebär s̊aklart att KS har en extra
utgift, men det är en planerad utgift i KS budget och ska därför inte vara ett problem.

Yrkande

Med ovanst̊aende som bakgrund yrkar E-styret

Att avsl̊a motionen.

Ankeborg
den 23 september 2024

E-styret
genom
Hanna Petersén

Hanna Petersén
Sektionsordförande

David Törnkvist
Informationssekreterare



…. på Utekravallen

Resan började 09:00 med att E6 möttes upp vid Korsvägen tillsammans med delar av E6-23,
E0k och EKAK. Därefter väntade en otroligt spännande bussresa. Väl utvilade och extremt
taggade anlände vi till Linköping. Klockan var då 12:30 och E6 var otroligt hungriga, varpå
vi åt en riktigt lyxig och god lunch (kebab).
Mätta och belåtna och med några timmar kvar innan det var dags att ge sig av mot
Linköpings campus passade E6 på att kolla runt lite i den fina staden och njuta av det otroliga
vädret.

När klockan närmade sig 15:00 började vi röra oss ut från centrum. Det var inte mer än en tio
minuters bussresa innan vi anlände vid Campus Valla. Ett otroligt stort och fint campus. Det
var fullt med folk och stämningen var helt otrolig. Här träffade vi folk från alla möjliga
sektioner, alla iklädda overaller med sina sektionersfärger. Vi hade även möjligheten att träffa
flera sexmästerier. Bland annat Y6 som är elektroteknologsektionens sexmästeri men även
arrangörerna från Clubmästeriet.
Framåt seneftermiddagen gav sig E6 iväg mot en gräsplan några minuters gång från campus
där det var uppdukat för lite lekar. Bland annat passade vi på att spela brännboll med ett antal
från Maskinteknik.
Allt detta springande hade såklart gjort E6 otroligt hungriga, men sån tur var det dags för en
extravagant kvällsmat, från McDonald's.

När solen gått ned och klockan slagit 20:00 öppnades dörrarna upp till dagens höjdpunkt,
Utekravallen. En festival mitt på campus med musik och underhållning hela kvällen. 22:00
var det dags för huvudnumret då Daniel Adams-Rey gick på scenen. Han följdes sedan av
SVEA som avslutade showen. Efter den otroliga dagen rörde sig E6 tillbaka för att få en god
natts sömn.

Morgonen efter rörde sig E6 in mot centralstationen igen för att ta bussen tillbaka till
Göteborg. Glada och utvilade anlände vi hemma i Göteborg igen. Detta efter en helt otrolig
resa som inte bara gav oss möjligheten att träffa och knyta band med personer från
Linköping. Utan resan gav oss även möjligheten att se och uppleva en helt annan
studentkultur. Men kanske viktigast av allt kom vi i E6 mycket närmare varandra och vi växte
till en mycket starkare grupp.
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